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Více než polovina lidí věří v medailový úspěch naší 

hokejové reprezentace 

 

 

Sledují Češi letošní mistrovství v ledním 

hokeji? Jak vnímají šance našich hokejistů? 

Kdo je pro letošní MS favoritem? Komu by 

nepřáli vítězství? A kdo je nejoblíbenějším 

hokejistou ze současné reprezentace? Právě 

na tyto otázky hledala odpovědi v květnovém 

reprezentativním výzkumu agentura 

STEM/MARK.  

 

Mistrovství světa v ledním hokeji je divácky atraktivní, přibližně 2/3 lidí uvádějí, že MS 

sledují. Tato početná skupina se pak přibližně rovnoměrně dělí na hokejové „fajnšmekry“ a 

diváky, které zajímají pouze zápasy našich hokejistů. Každý desátý začne MS sledovat 

teprve v dnešních vyřazovacích bojích, tedy v moment, kdy už začne přituhovat, a zápasy 

začnou být emotivnější. Mezi tyto „vyčkávací“ diváky patří především starší lidé (45-60 let). 

 

Když se řekne MS v hokeji, lidem na mysli nejčastěji vyvstane Paříž (Francie), což je 

zajímavé vzhledem k tomu, že pořadatelem je i Kolín nad Rýnem, kde se budou konat 

závěrečné medailové souboje. Na ten si vzpomnělo jen minimum respondentů (2 %). MS si 

dále asociujeme s vítězstvím či medailovým umístěním českého týmu, ale také obecně 

s hokejem a hokejisty. Mezi ty nejoblíbenější patří Tomáš Plekanec (především u žen) 

a kapitán Jakub Voráček (naopak především u mužů). Zaznívají ale i jména hráčů, kteří 
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v současném reprezentačním týmu nefigurují, mohou nám však dodávat určitou symbolickou 

sílu či melancholickou vzpomínku.  

Dosavadní zápasy naší reprezentace, které se odehrály ve skupině B, hodnotí sledující 

veskrze pozitivně. Více než jedna třetina lidí se domnívá, že náš tým vstoupil do turnaje 

velmi dobře a hráči na ně působí lépe než v minulých letech. Téměř jedna polovina si pak 

myslí, že náš reprezentační tým si vede zhruba jako každý rok. Našim hokejistům věří 

především mladší lidé (15-30 let), starší lidi (45-60) sice zatím příliš nepřesvědčili, ale stále 

jim věří.  

 

 

Z výsledků výzkumu agentury STEM/MARK dále vyplývá, že o vítězství našeho 

týmu je přesvědčen každý desátý Čech. Nejčastěji se lidé domnívají, že obsadíme 

bronzovou příčku (30 %), případně stříbrnou (21 %). To, že naše šance dnes zmaří ruský 

výběr, pak předpokládá 18 % respondentů (častěji muži, vysokoškoláci a starší lidé). Při 

případném neúspěchu našich hokejistů by lidé přáli zlatou medaili nejčastěji 

Kanadě, která je podle nich zároveň jednoznačným favoritem pro letošní MS (myslí 

si to to více než polovina respondentů). Češi by naopak nepřáli zlatou medaili ruskému 

týmu.  

 

 

Výzkumu agentury STEM/MARK uskutečněného ve dnech 15. - 18. 5. prostřednictvím online 

dotazování na Českém národním panelu se zúčastnilo 512 osob reprezentujících 

internetovou populaci ve věku 15 až 60 let. 
 


